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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Meddig maradnak rendezetlenek az „Eurovegas"-os 1 ő idmutyik?”

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom. ,

Tisztelt Miniszter Úr!

A Bezenye – Hegyeshalom - Mosonmagyaróvár háromszögben tervezett giga kaszinó -
beruházás körüli földmutyik továbbra is borzolják a helyiek idegeit .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy igazak-e azok a sajtóhírek, amelyek szerint
több gyanús területalapú támogatás kifizetése történt az érintett terűletekre vonatkozóan ?
Elképzelhetőnek tartja, hogy az illetékes hatóság segítségével juthattak illetéktelene k
területalapú támogatáshoz? Milyen lépéseket foganatosítottak meg eddig ebben az ügyben ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . május 7 .
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